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Ing. Jan Höck: Za poslední půlrok se toho
kolem Národního hřebčína

v Kladrubech děje tolik, že vše
ani nelze do měsíčníku aktuálně

zpracovat. Sled událostí je
mnohdy rychlejší než období

mezi uzávěrkou a expedicí na-
šeho časopisu. Ani prostřednic-

tvím internetu však nezazněl
zdaleka komplexní popis celé si-

tuace, nýbrž jen útržkovité in-
formace od jednotlivých aktérů.

Není proto divu, že po čtyřech
měsících přinášíme již druhý

rozsáhlý rozhovor na téma naší
jediné koňské národní kulturní

památky. V závěru prvního
čtvrtletí roku 2010 jsme vyzpoví-
dali ředitele (zatím stále existu-

jícího státního podniku) NH
Kladruby – Ing. Jana Höcka...

Ing. Jan Höck
� vystudoval Stfiední zemûdûlskou
technickou ‰kolu v Podûbradech
� z kádrov˘ch dÛvodÛ nemohl
rovnou pokraãovat na vysokou
‰kolu, nastoupil proto do zemû-
dûlského druÏstva, kde nakonec
doporuãení na vysokou získal
� po vysoké ‰kole pracoval nej-
prve jako zootechnik, pozdûji
jako krmiváfi, hlavní zootechnik
a nakonec byl i pfiedsedou druÏ-
stva
� od roku 1992 pÛsobil v tehdej-
‰ím Federálním (po rozdûlení
âeskoslovenska ve Státním)
fondu trÏní regulace (resp. Stát-
ním zemûdûlském intervenãním
fondu), jehoÏ hlavním úkolem
byla stabilizace trhu se zemû-
dûlsk˘mi komoditami
� ve Federálním fondu pracoval
na pozici vedoucího úseku Ïivo-
ãi‰n˘ch komodit, od roku 1993
byl zástupcem fieditele SFTR
a v letech 1998 – 2006 SZIF
vedl

Pokud bude
hfiebãínu
hrozit
privatizace,
já u toho
nebudu!


